
 82/11/82          جلسه شورای صنفی

 جلسه با حضور اعضا و دو عضو میهمان به عنوان مشاور از طرف شورای بانوان و معاونت آموزشی برگزار گردید.

آبادی که در جلسه شورای هماهنگی به نمایندگی شرکت کرده بودند آقای دکتر علی در ابتدای جلسه، -1

هایی شد و پیشنهاداتی در مورد کسر شدن از حقوق به عضویت صحبتر مورد حق صحبت نمودند و سپس د

وع ضوتومان در ماه مطرح گردید، اما در انتها با توجه به شرایط موجود برای تصمیم گیری بهتر م 5000میزان 

 به جلسه بعدی موکول گردید. 

 .انددروسی که زیر حد نصاب تشکیل شدهمشکل مطرح شده: اعمال ضریب کافی برای  -8

 مشکلات ایجاد کرده:

استاد ند، کتر میکم تر دانشجو کار استاد را آسان انگیزه تدریس، با توجه به این که تعداد نالف( از بین رفت

 تدریس کند.  همانگونهدرس موظف است 

گیر اعضای های مالی شدیدی گریبانئت علمی آن هم در زمانی که بحرانمنافع اعضای هیب( عدم حمایت از 

 علمی است.هیئت 

                                                   ها بدون شک نگذرانند و حضور بیشتر آهای پایین را میویانی که ترمج( عقب افتادن دانشج

 کند. ه دانشجو را به دانشگاه تحمیل میهای سرانهزینه

 پیشنهادات:

 در نظر گرفته شود.د بایبرآورد اولیه از تعداد دانشجوی ورودی الف( 

 س زیر حد نصابونشجوی ورودی و دیگر دلایل توجیهی، دربا در نظر گرفتن تعداد دا با نظر مدیر گروه،ب( 

 د. ند تشکیل شونتوانمی ،و داخل چارت

 گردد.جلساتی که مطالبات آنان بررسی میدرخواست شورای بانوان مبنی بر حضور یکی از اعضای شورا در ج( 

توجه به عدم حضور عضو هیات علمی خانم در میان اعضاء مجمع بنا براین تصمیم بر آن شد که خانم با د( 

دکتر حجار به نمایندگی از طرف شورای بانوان در جلساتی که مطالبات این شورا مطرح می گردد، حضور 

 یابند.

 


